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P R O T O K Ó Ł Nr XX/13 

z obrad XX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dnia 21 marca 2013 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Płockiego na 

realizację zadań publicznych w 2013 roku. 
8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego na 

realizację zadań publicznych w latach 2013 - 2014. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2013 – 2020. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2013 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością i objęcie nowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała 
w 2013 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi Mańkowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej i Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Starej Białej, w jedną instytucję kultury o nazwie Gminny Ośrodek 
Kultury i Sportu w Starej Białej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowa 
Biała  (dz.  nr 49/7). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Trzebuń (15 działek). 

18. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2012 roku zadań z Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii. 

19. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Stara Biała na lata 
2011-2013 w 2012 roku. 

20. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

21. Zapytania i wolne wnioski. 
22. Zakończenie obrad.                
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XX Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.10 i zakończyła o godz. 13.30. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Płockiego na realizację 

zadań publicznych w 2013 roku. 
8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego na realizację 

zadań publicznych w latach 2013 - 2014. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2013 – 2020. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2013 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 
i objęcia nowych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała w 2013 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi Mańkowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej i Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Starej Białej, w jedną instytucję kultury o nazwie Gminny Ośrodek Kultury 
i Sportu w Starej Białej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowa Biała  
(dz.  nr 49/7). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Trzebuń (15 działek). 

18. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2012 roku zadań z Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii. 

19. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Stara Biała na lata 2011-
2013 w 2012 roku. 

20. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała 
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21. Zapytania i wolne wnioski. 
22. Zakończenie obrad.               

 
Wobec braku wniosków do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XIX sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia Sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu z sesji. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XIX Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(15 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
 Odnośnie montażu pulsacyjnej lampy ostrzegawczej na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 

559 z drogą powiatową w Mańkowie – wpłynęło pismo z Departamentu Nieruchomości 
i Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego, w którym stwierdza się, że brak zdarzeń 
drogowych, nie daje podstaw do zmiany organizacji ruchu w tym miejscu. Ponieważ MZDW 
na w/w skrzyżowaniu zaplanowało szeroko zakrojoną przebudowę, więc nie widzi już 
potrzeby zakładania w tym miejscu światła ostrzegawczego. 

 Odnośnie wniosku dotyczącego sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 
nr 559 i ul. Szkolnej w Maszewie Dużym – Komendant Miejski Policji w Płocku, na wniosek 
Urzędu Gminy, przysłał informację, że w ciągu ostatnich 24 miesięcy na tym skrzyżowaniu 
nie było żadnych zdarzeń drogowych. Urząd Gminy wystąpił do Rejonu Drogowego  
Gostynin–Płock z prośbą o przeprowadzenie odpowiedniej analizy niezbędnej do zmiany 
organizacji ruchu w tym miejscu, która następnie zostanie przekazana do Urzędu 
Marszałkowskiego. 

 18 lutego br. w Delegaturze Urzędu Marszałkowskiego w Płocku odbyło się spotkanie 
samorządowców z powiatów; płockiego, sierpeckiego i gostynińskiego poświęcone 
dofinansowaniu Izby Wytrzeźwień w Płocku. 

 Została podpisana umowa na budowę drogi gminnej do kościoła w Brwilnie wraz z budową 
parkingu. Wykonawcą będzie PRD Gostynin. 

 22 lutego br. została podpisana umowa na dostawę energii elektrycznej. Gmina jest na 
etapie zmiany taryf i rozwiązywania umowy z Energa Obrót S.A. 

 Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Gazowni z Ciechanowa w sprawie budowy 
gazociągu do Starych i Nowych Proboszczewic. Urząd Gminy opracuje koncepcję najmniej 
kolizyjnej trasy budowy gazociągu od Białej do Nowych Proboszczewic. 

 Został rozstrzygnięty przetarg na budowę terenu rekreacyjnego w Białej. Wykonawcą będzie 
firma Rimex. 

 Odbyło się spotkanie z wykonawcą rozbudowy stacji energetycznej w Kruszczewie, którym 
jest Zakład Wykonawstwa Sieci Elektrycznych z Rzeszowa. 
 Odbyło się również spotkanie z właścicielami gruntów w Starym i Nowym Draganiu oraz 
Nowym Trzepowie, przez które będzie przebiegał gazociąg wysokiego ciśnienia do 
elektrowni gazowo-parowej w Płocku. 

 W przyszłym tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na budowę „schetynówki”. 
 Przygotowywana jest dokumentacja na przetargi: 

o budowę terenu sportowo – rekreacyjnego w Nowych Proboszczewicach II etap, 
o rozbudowę szkoły w Maszewie Dużym, 
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o budowę przedszkola w Nowych Proboszczewicach. 
 Odbywają się zebrania informacyjne z mieszkańcami wszystkich miejscowości dotyczące 

wprowadzenia ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Kajkowski poprosił o przybliżenie czasu realizacji 
I etapu gazociągu. 
Radny Marek Moderacki zapytał: 
 Jaki jest koszt  budowy terenów sportowo – rekreacyjnych w Białej? 
 Jakie oszczędności, w stosunku do kosztorysu inwestorskiego, dał wybór PRD Gostynin 

jako wykonawcy drogi gminnej do kościoła w Brwilnie? 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Włodzimierza Kajkowskiego: 
 Budowa gazociągu jest na etapie analizy opłacalności przedsięwzięcia przez Gazownię, 

więc nie można jeszcze mówić o konkretnych terminach. Czynności leżące po stronie gminy 
zostaną wykonane jak najszybciej, nie dłużej niż w ciągu kilku tygodni. 

Na pytania radnego Marka Moderackiego: 
 Na budowę terenów sportowo – rekreacyjnych w budżecie gminy przewidziano 1 240 tys. zł, 

koszt Budowy opiewa na 740 tys. zł, co oznacza ok. 500 tys. zł oszczędności. 
 W przypadku budowy drogi gminnej do Kościoła w Brwilnie są to oszczędności ok. 340 tys. 

zł. 
 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się w swoim gronie jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek 
Portalski omówił tematykę posiedzenia: 

1. Bezpieczeństwo publiczne i przeciwpożarowe w gminie, wydatkowanie środków na OSP. 
2. Realizacja zadań z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej mieszkańców gminy i analiza 

potrzeb w tym zakresie. 
W sprawach różnych Komisja wypowiadała się pozytywnie w sprawach przedstawionych przez 
Wójta: 

 Odnośnie nie wydzielania funduszu sołeckiego z budżetu gminy na 2014 rok, 

 Odnośnie budowy gminnych dróg osiedlowych bez chodników i zjazdów do posesji. 

 Odnośnie budowy chodnika od Urzędu Gminy do Domu Samotnej Matki Zgromadzenia 
Sióstr Matki Bożej Miłosierdzia. 

Komisja Budżetowa spotkała się w swoim gronie jeden raz. Przewodniczący Komisji 
Mariusz Downarowicz omówił tematykę posiedzenia, która dotyczyła realizacji zadań 
z zakresu gospodarki przestrzennej. 
W sprawach różnych Komisja: 

 Wysłuchała wyjaśnień przedstawicieli spółki Energa Oświetlenie Sp. z o.o. odnośnie 
opóźnień montażu 58 lamp ulicznych wytypowanych do realizacji w 2012 r. 

 Zapoznała się z możliwościami dofinansowania budowy odcinka drogi o długości 440 m 
w miejscowości Stara Biała, stanowiącej przedłużenie drogi gminnej nr 2911306W w stronę 
Miłodroża, z wykonaniem korony drogi po istniejącej trasie oraz okopania jej rowami 
odwadniającymi. 

Komisja Polityki Społecznej zaplanowała posiedzenie na dzień 26 marca br., a więc już po 
XX Sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia wszystkich komisji, 
które  odbyło się w okresie między sesjami, podczas którego omówione zostało przygotowanie 
gminy do wprowadzenia ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie 
gospodarki odpadami. W sprawach różnych odbyło się spotkanie z przedstawicielem Zarządu 
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Dróg Powiatowych i przedstawicielem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, którzy 
poinformowali o planach remontowych i inwestycyjnych na zarządzanych przez siebie drogach. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Radny Piotr Rutkowski zapytał Przewodniczącego Komisji Budżetowej: 
 Kiedy będzie zbudowane oświetlenie na skrzyżowaniu dróg w Bronowie-Zalesiu i Starym 

Draganiu? 
 Czy można przesunąć zatokę przystanku autobusowego linii Nr 6, w celu poprawienia 

bezpieczeństwa osób wysiadających. 
Odpowiedź Przewodniczącego Komisji Budżetowej Mariusza Downarowicza: 
 Wnioski przyjęte przez Komisję Budżetowa dotyczące budowy oświetlenia ulicznego będą 

realizowane w 2013 roku. 
 Sprawa przebudowy zatoki przystankowej nie powinna być zgłaszana Komisji Budżetowej. 
Radny Stanisław Wiśniewski: 
 Stwierdził potrzebę, mimo negatywnej opinii Urzędu Marszałkowskiego, montażu lampy 

pulsacyjnej na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 559 z drogą powiatową 2907W. 
Z powodu nieobecności na posiedzeniu wspólnym komisji nie zabrał wówczas głosu w tej 
sprawie. 

 
Wobec braku dalszych uwag i pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Radny Marek Moderacki poprosił radnych powiatu płockiego o interwencje w sprawie 
usprawnienia pracy Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Płocku, w którym 
zmniejszono z dwóch do jednego liczbę stanowisk obsługujących interesantów. 
Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki przypomniał swój wcześniejszy wniosek 
w sprawie wybudowania zjazdu dla wózków dziecięcych ze skarpy naprzeciwko szkoły 
w Starych Proboszczewicach. 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Kajkowski odpowiedział sołtysowi Sieradzkiemu, 
że w okresie zimowym nie można wykonać tych robót. Przypomniał odpowiedź Pana Wójta, że 
roboty będą prowadzone przy lepszej pogodzie. 
Radny Stanisław Wiśniewski poprosił o przyspieszenie prac związanych z budową kanalizacji 
sanitarnej w Ludwikowie i Wyszynie, a przynajmniej wykonanie projektu tej inwestycji. 
Radny Piotr Rutkowski: 
 Poprosił o przeniesienie przystanku autobusowego linii Nr 6 w Nowym Trzepowie 

w kierunku Płocka, w celu poprawienia bezpieczeństwa osób wysiadających. Zapytał, czy 
jest to możliwe do wykonania w 2013 r.  

 Poprosił o naprawę dróg w Nowym Trzepowie i Bronowie Zalesiu. 
 Poprosił Dyrektora GOKiS o zorganizowanie imprezy lub występu w świetlicy wiejskiej 

w Bronowie-Zalesiu. 
 Poinformował Prezesa spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o., że nie 

wszyscy mieszkańcy byli uprzedzeni o awarii, po której usunięciu woda nadal nie nadawała 
się do użytku. Prosi o przepłukanie instalacji, z której nadal płynie brudna woda. 

Odpowiedź Dyrektora GOKiS Rolanda Burego: 
Propozycje kulturalne, które odbywają się na terenie gminy, są kierowane do wszystkich 
mieszkańców, również Bronowa-Zalesia. Odbywają się w największych miejscowościach, gdzie 
jest więcej potencjalnych odbiorców, a i tak przychodzi na nie niewiele osób. Dlatego też 
zorganizowanie imprezy lub spotkania w małej miejscowości, którą jest Bronowo-Zalesie, 
byłoby niecelowe. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że wszystkie imprezy są organizowane nie dla 
poszczególnych miejscowości, tylko dla wszystkich mieszkańców gminy i wszyscy mieszkańcy 
mogą w tych imprezach uczestniczyć. 
Odpowiedź Prezesa spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o.” Jarosława 
Rydzewskiego: 
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 Po każdym usunięciu awarii sieć jest przepłukiwana jak najszybciej i jak najstaranniej. Nie 
da się jednak usunąć wszystkich zanieczyszczeń, ponieważ sieć jest w stanie takim jakim 
jest. Zapewnił, że pracownicy Spółki będą się starali, aby sytuacji, kiedy z wodociągu płynie 
brudna woda, było jak najmniej. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił o zwrócenie uwagi firmie odbierającej worki ze śmieciami, aby odbywało się to 

w jak najkrótszym czasie, w dniach, w których mieszkańcy wystawiają worki. 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawę poruszoną przez sołtysa Starych Proboszczewic Jana Sieradzkiego: 
 Budowa zjazdu jest większym zamierzeniem, wymagającym, być może, zmiany organizacji 

ruchu. Z uwagi na warunki atmosferyczne realizacja nastąpi dopiero na wiosnę. 
Na wniosek radnego Piotra Rutkowskiego: 
 Wniosek jest zasadny. Należy przenieść jeden z przystanków tak, aby nie były ustawione 

naprzeciwko siebie. Wymaga to uzgodnienia  z ZDP. 
Na prośbę radnego Stanisława Wiśniewskiego: 
 Wykonaniem projektu kanalizacji sanitarnej zajmie się spółka Gospodarka Komunalna 

„Stara Biała” Sp. z o.o. 
Na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka: 
 Uwagi odnośnie odbioru worków ze śmieciami zostaną przekazane firmie Petrotex. 
 
Pan Wójt w imieniu własnym i Dyrektora GOKiS zaprosił wszystkich na koncert polskich pieśni 
wielkopostnych, który odbędzie się 24 marca br. w kościele w Starej Białej po Mszy św. o godz. 
12.00. Zachęcił, aby mieszkańcy sami zaproponowali jakieś wydarzenie kulturalne, a GOKiS, 
w ramach preliminarza wydatków, postara się je zorganizować. 
Przewodniczący Rady, w związku z zarzutami co do stanu dróg powiatowych, zachęcił do 
zadawania pytań radnym powiatu płockiego. 
Radny Stanisław Wiśniewski: 
 Przypomniał, że zgłoszoną przez niego sprawę stanu drogi powiatowej w Wyszynie i zjazdu 

drogą gminną w stronę młyna podjął radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski, jednak do 
tej pory nie ma żadnej odpowiedzi, ani pozytywnej ani negatywnej. Proponuje rozmowę, 
która pomoże jednoznacznie rozwiązać problem. 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Kajkowski: 
 Zapytał, czy jest opracowany projekt budowy przedszkola w Nowych Proboszczewicach 

oraz jaka jest przewidywana wielkość obiektu i ilość miejsc. 
 Wyraził zaniepokojenie brakiem lekarza w filii NZOZ „BIAŁA” w Nowych Proboszczewicach. 

Zaproponował, aby np. dokonać rozdzielenia przychodni. 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez Wiceprzewodniczącego Rady Włodzimierza Kajkowskiego: 
 Projekt przedszkola jest przygotowany. Przedszkole jest przygotowane na ok. 150 dzieci, 

które będą podzielone na 6 grup. Przewidziano też wydzielenie pomieszczenia na bibliotekę 
publiczną, segment do przygotowania posiłków oraz mały plac zabaw. 

 Jeśli taka jest wola radnych, NZOZ „BIAŁA” zostanie wypowiedziana umowa najmu. Prosi, 
aby w protokóle był jednoznaczny zapis, że jest to pomysł radnych a nie Wójta, bo może się 
zdarzyć, że w Nowych Proboszczewicach w ogóle nie będzie lekarza. Brak lekarzy jest 
problemem ogólnopolskim, nie tylko NZOZ „BIAŁA”. Zauważył, że nie ma odpływu 
pacjentów do innych przychodni zdrowia a jeśli są, to pacjenci po pewnym czasie wracają 
do NZOZ „BIAŁA”. 

Radny Władysław Mikołajczyk zauważył, że przychodnia zdrowia w Nowych 
Proboszczewicach przez większość dni w tygodniu jest nieczynna. Przytoczył przypadek 
dziecka z wysoką temperaturą i wymiotujące z Nowych Proboszczewic, które nie zostało 
przyjęte w Ośrodku zdrowia w Białej, a Ośrodek zdrowia w Nowych Proboszczewicach był tego 
dnia nieczynny. Matka musiała wrócić do domu i wezwać Pogotowie Ratunkowe, które zawiozło 
dziecko do szpitala. Wnioskuje więc o zwiększenie liczby kursów autobusu linii Nr 16 w kierunku 
Płocka w godzinach przedpołudniowych, tak aby ułatwić pacjentom dotarcie do lekarza. 
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Odpowiedź Wójta: sytuacja przedstawiona przez radnego Władysława Mikołajczyka 
zostanie wyjaśniona. 
Radny Marek Moderacki proponuje, aby zastanowić się, dlaczego lekarze nie są 
zainteresowani pracą w Ośrodku zdrowia w Nowych Proboszczewicach i tu poszukać 
rozwiązania. 
Przewodniczący Rady poinformował Kierownika Policji w Starej Białej, że po wybuchu pożaru 
w budynku sąsiadów nie mógł dodzwonić się na numer alarmowy 112, który był bez przerwy 
zajęty. 
 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
 Zauważył, że zgłoszone do radnych sprawy starają się załatwić i przekazać informację 

zwrotną. 
 Poinformował, że Rada Powiatu analizowała sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Urzędu Pracy za 2012 r., z którego wynika, że bezrobocie, w tym w Gminie Stara Biała, jest 
coraz większe. Występuje też bezrobocie ukryte. 

 Poinformował, że zna godną polecenia firmę wykonującą przydomowe oczyszczalnie 
ścieków. Zainteresowanym przekaże numer telefonu. 

 Potwierdził złą opinię, jaka w społeczeństwie – nie bez powodu - ma obecnie służba 
zdrowia. 

 Złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, wielu 
głębokich przeżyć, dobra i nadziei.  

Radny powiatu płockiego Lech Dąbrowski: 
 Zauważył że Gmina Stara Biała jest w pozytywny sposób traktowana, jeśli chodzi o odcinki 

dróg powiatowych przebiegających przez tereny gminy. Ocenił współpracę z radnymi 
i Wójtem jako wzorcową. 

 Zauważył, że radni powiatu płockiego są do dyspozycji zawsze, kiedy zajdzie taka potrzeba. 
Zadeklarował przybycie radnych powiatu płockiego na zebranie mieszkańców. Dodał, że 
sprawy, które są w kompetencji Zarządu Dróg powinny być załatwiane tam, bez interwencji 
radnych powiatu. 

 Odnośnie interwencji w sprawie usprawnienia pracy Wydziału Komunikacji Starostwa 
Powiatowego w Płocku, w którym zmniejszono z dwóch do jednego liczbę stanowisk 
obsługujących interesantów, przekaże uwagi Dyrektorowi tego Wydziału. 

 Zaprosił wszystkich na uroczystość sprowadzenia relikwii błogosławionego księdza Jerzego 
Popiełuszki, która odbędzie się 14 kwietnia br.  w Trzepowie. Godzina zostanie podana 
później. 

 W imieniu własnym i Starosty Płockiego przekazał życzenia radosnych szczęśliwych Świąt 
Wielkanocnych oraz wszystkiego dobrego. 

 
Radny Piotr Rutkowski przekazał radnym powiatu płockiego prośbę mieszkańców Bronowa-
Zalesia o podcięcie gałęzi 1 – 2 drzew, które wchodzą w linię elektryczną powodując przerwy 
w dostawie prądu. 
 
O godz. 11.05 Przewodniczący Rady zarządził 30 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.35 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego Lech Dąbrowski i Marek 
Moderacki oraz kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław Dybiec. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Powiatu Płockiego na realizację zadań publicznych w 2013 roku. Stwierdził, że 
wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków formalnych ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
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                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 151/XX/13 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Płockiego na 
realizację zadań publicznych w 2013 roku (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Płockiego na realizację zadań publicznych w latach 2013 – 2014. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 152/XX/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego na 
realizację zadań publicznych w latach 2013 – 2014 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2013 – 2020. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 153/XX/13 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 
Biała na lata 2013 – 2020 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2013 rok. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 154/XX/13  zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2013 rok 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 1 radnych 
                                   „wstrzymało się” 1 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 155/XX/13 w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki (uchwała 
w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia nowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 156/XX/13 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia nowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara 
Biała w 2013 roku. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 157/XX/13 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała w 2013 roku 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi 
Mańkowo. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 158/XX/13 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi Mańkowo (uchwała 
w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia 
samorządowych instytucji kultury Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej 
i Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej, w jedną instytucję kultury o nazwie Gminny 
Ośrodek Kultury i Sportu w Starej Białej 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 159/XX/13 w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej i Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Starej Białej, w jedną instytucję kultury o nazwie Gminny Ośrodek Kultury 
i Sportu w Starej Białej (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Nowa Biała  (dz.  nr 49/7). 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
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Uchwałę Nr 160/XX/13 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowa Biała  
(dz.  nr 49/7) (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 
Trzebuń (15 działek). 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 161/XX/13 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Trzebuń  (15 działek) 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali wcześniej Raport z wykonania w 2012 
roku zadań z Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii, po czym odczytał ten Raport. 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do przedstawionego Raportu. 
Wobec braku uwag i pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 19. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie z realizacji 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 
Gminy Stara Białą na lata 2011-2013” w 2012 roku. Kierownik GOPS Pani Małgorzata 
Wiśniewska-Klimczewska przedstawiła pokrótce zagadnienia zawarte w Sprawozdaniu . 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do przedstawionego Sprawozdania. 
Wobec braku uwag i pytań  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 20. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Informację o wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez gminę Stara Biała, po czym Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz 
Kajkowski odczytał ten dokument. 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 
Pan Wójt poinformował, że Bronowo-Zalesie, na podstawie porozumienia z Gminą-Miastem 
Płock, zostało przypisane do obwodu Szkoły Podstawowej nr 13 w Płocku. Poprosił również 
o lobbowanie wśród mieszkańców na rzecz szkół na terenie gminy, wskazując aspekt 
ekonomiczny dla gminy i poziom nauczania nie ustępujący szkołom płockim. 
Wobec braku dalszych uwag i pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 21. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 
 Odniósł się do podjętej na dzisiejszej Sesji uchwały w sprawie nie wyodrębniania funduszu 

sołeckiego zapowiadając, że nie zaprzestanie starań o jego wyodrębnienie w budżecie 
gminy w następnych latach. 

 Poprosił Wójta o wyartykułowanie, co przemawia za tym, aby nie wyodrębniać funduszu 
sołeckiego. 
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 Poprosił Wójta o ustosunkowanie się do wypowiedzi usłyszanej po zebraniu wiejskim 
w Wyszynie, że fundusze sołeckie są marnotrawieniem pieniędzy. 

Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz zarzucił Przewodniczącemu Rady kłamstwo, 
ponieważ jego zdaniem nie było konsultacji z sołtysami w sprawie nie wyodrębniania funduszu 
sołeckiego, gdyż nikt nie zaprosił ich na wspólne posiedzenie komisji, podczas której omawiano 
tę sprawę. Wyraził opinię, że wyniknęło to z powodu niechęci Przewodniczącego Rady do 
sołtysów. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie wie w czym miałaby się przejawiać jego niechęć 
do sołtysów, bo przecież nikt im nie zabronił udziału w posiedzeniach komisji, a terminy 
posiedzeń są powszechnie wiadome. Sprawa tej uchwały była wielokrotnie wcześniej 
omawiana, a radni podejmując uchwałę są  wyrazicielami przede wszystkim woli sołtysów, 
którzy w większości nie chcieli funduszu sołeckiego. 
Pan Wójt przypomniał, że sam kiedyś namawiał do wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 
Następnie omówił pokrótce zasady finansowe funkcjonowania funduszu sołeckiego i wyjaśnił 
powody, dla których zaproponował nie wyodrębnianie funduszu sołeckiego. Jest to przede 
wszystkim złe doświadczenie z roku, w którym wyodrębniono fundusz, w tym śladowe 
zainteresowanie mieszkańców taką możliwością. Fundusz sołecki ma sens, jeśli dojdzie do 
niego wartość dodana w postaci pracy mieszkańców, np. pomoc w budowie, konserwacji 
i utrzymaniu obiektów, które za niego zbudowano. A na to w ogóle nie można liczyć. Poza tym 
w Ludwikowie nie ma ani kawałka gruntu, na którym można by coś zrobić z wykorzystaniem 
funduszu sołeckiego. Również tablice informacyjne wybudowane ze środków funduszu nie 
zdały egzaminu, ponieważ w 90% są zdewastowane. 
Sołtys Kamionek Jadwiga Kalińska: 
 Poprosiła o zabezpieczenie przystanku autobusowego, przy drodze powiatowej 

w Kamionkach, ponieważ wysiadający wpadają do rowu. 
Odpowiedź Wójta: 
 Sprawę tę należało zgłosić radnym powiatu płockiego obecnym na dzisiejszej Sesji. 

Przystanek powinien zostać przeniesiony w inne miejsce. Będzie interwencja w tej sprawie. 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Zarzucił Przewodniczącemu Rady, że nie udzielił głosu sołtysom podczas obecności 

radnych powiatu płockiego, 
 Wyraził opinię, że w małych miejscowościach mieszkańcy byliby bardziej zaangażowani 

w prace społeczne związane z funduszem społecznym. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że ograniczenie udzielenia głosu sołtysom nie dotyczyło 
spraw zgłaszanych do radnych powiatu i poprosił, aby sołtys Jachimowicz uważniej 
uczestniczył w obradach. 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Kajkowski potwierdził słowa Przewodniczącego 
Rady Jana Wrześniewskiego. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna zapowiedział serię szkoleń na temat funduszu sołeckiego. 
Radny Władysław Mikołajczyk, jako sołtys Nowych Proboszczewic, wypowiedział się przeciw 
wyodrębnianiu funduszu sołeckiego, przytaczając przykłady inicjatyw, które musiał realizować 
sam, jedynie przy pomocy pracowników Urzędu Gminy, ponieważ żaden mieszkaniec nie chciał 
mu pomóc. 
Sołtys Włoczewa Romuald Żółtowski: 
 Poprosił o naprawę szyby w świetlicy we Włoczewie. 
Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki: 
 Wyraził opinię, że należy wyodrębnić fundusz sołecki i pozwolić mieszkańcom na nauczenie 

się współodpowiedzialności za finanse publiczne oraz skupić się na pozytywnych stronach 
tej sprawy.  

 Zaproponował, aby ustawić ławki i posadzić drzewa iglaste przy pętli autobusowej 
w Starych Proboszczewicach. 

 Przypomniał o konieczności wykonania zjazdu dla wózków dziecięcych ze skarpy przy 
szkole. 

Radny Piotr Rutkowski zapytał o budowę oświetlenia ulicznego w Nowym Trzepowie. Wyraził 
opinię, że oświetlenie przy drodze gminnej mogłoby być budowane z wykorzystaniem funduszu 
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sołeckiego. Zobowiązał się, że uzyska zgodę mieszkańców na postawienie słupów 
oświetleniowych na ich gruntach. Nie rozumie, dlaczego ten wniosek został odrzucony. 
Odpowiedź Pana Wójta: 
Wniosek radnego Piotra Rutkowskiego w sprawie budowy oświetlenia ulicznego w Nowym 
Trzepowie jest nieracjonalny z punktu widzenia gminy, ponieważ oznacza ogromne koszty 
w stosunku do efektów. Nie widzi  tu możliwości wykorzystania funduszu sołeckiego. 
Radny Marek Moderacki poprosił o jak najszybsze zakończenie remontu łazienki przy sali 
konferencyjnej w Urzędzie Gminy. 
Radny Stanisław Wiśniewski: 
 Poprosił o usunięcie śmieci ze skrzyżowania drogi wojewódzkiej Nr 559 z drogą powiatową 

przy zjeździe do Wyszyny. 
Odpowiedzi Wójta: 
 Remont łazienki zostanie wkrótce zakończony. 
 Śmieci zostaną uprzątnięte. 
Wiceprzewodniczacy Rady Włodzimierz Kajkowski przypomniał swoją propozycję złożoną 
na posiedzeniu Komisji Budżetowej odnośnie posadzenia drzew i postawienia ławek w okolicy 
pętli autobusowej w Starych Proboszczewicach. 
Przewodniczący Rady: 
 Przypomniał, że radni  - wraz z materiałami na dzisiejszą Sesję – otrzymali druki 

oświadczeń majątkowych, które są zobowiązani złożyć do końca kwietnia br. 
 Uzgodnił z członkami komisji, że posiedzenia komisji Rady Gminy w kwietniu br. odbędą się 

w dniach: 
o Komisji Rewizyjnej – w dniu 2 kwietnia, 
o Komisji Budżetowej – w dniu 9 kwietnia, 
o Komisji Polityki Społecznej – w dniu 16 kwietnia 

 W związku ze skargą wniesioną przez jednego z mieszkańców na opłatę za założenie 
plomby na wodomierzu poprosił Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara 
Biała” Sp. z o.o., aby przeanalizował ceny za usługi świadczone przez Spółkę. 

Prezes Zarządu Spółki Jarosław Rydzewski wyjaśnił, że cena za zaplombowanie wodomierza 
wynosi 40,00 zł +VAT. Pozostała kwota jest kosztem odbioru technicznego. Dodał, że 
mieszkaniec, który wniósł skargę, nie był w ogóle zainteresowany wyjaśnieniami, które 
próbowali mu przekazać pracownicy Spółki. 
Wójt Gminy: 
 Poinformował o nowej stronie internetowej Gminy Stara Biała i poprosił o uwagi krytyczne 

do niej. 
 Zachęcał, aby mieszkańcy podali swój numer telefonu do Centrum Alarmowego SMS, 

poprzez który mają okazję – za darmo - zostać powiadomieni o istotnych sprawach 
dziejących się w gminie. 

 Złożył wszystkim obecnym i ich rodzinom życzenia zdrowych, słonecznych i wesołych Świąt 
Wielkanocnych. 

Wobec zbliżających się Świąt Wielkiej Nocy Przewodniczący Rady w imieniu własnym 
i Wiceprzewodniczącego Rady złożył wszystkim obecnym i ich najbliższym najserdeczniejsze 
życzenia, szczęścia i wszelkiej pomyślności oraz poprosił, aby traktować go jako swego 
przyjaciela, a nie wroga. 
 
Ad. 22. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XX Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
                                                                                      /-/Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


